
Proces-verbal
Încheiat În sedinta ordinara a Consiliului

General al Municipiului Bucuresti din data
de 11 iulie 2008, orele 15,00

Primariei Municipiului Bucuresti, la care au participat 50 din cei
55 de consilieri generali.

La sedinta au participat urmatorii: domnul Primar General
Sorin Oprescu, doamna Director Executiv al Directiei Asistenta
Tehnica si Juridica a C.G.M.B. Georgiana Zamfir În calitate de
Secretar General al Municipiului Bucuresti, domnul Prefect Ion Tincu
- din partea Institutiei Prefectului Municipiului Bucuresti.

Au fost invitati sa participe urmatorii: directorii aparatului propriu
al Primariei Municipiului Bucuresti, directorii regiilor autonome aflate
sub autoritatea Consiliului General al Municipiului Bucuresti, presa si
televiziunea.

La sedinta au fost absenti urmatorii: Anton Mihaela (motivat),
Cruceanu Elena, Florescu Dragos, Gâf -Deac Ioan (motivat), Popa
Grigore Ioan.

Doamna Director Georgiana Zamfir
Buna ziua si bine ati venit la lucrarile Consiliului General de

astazi. Înainte de a intra În lucrarile propuse pe ordinea de zi, doresc
sa va aduc la cunostinta câteva plângeri prealabile formulate
Împotriva anumitor hotarâri.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin adresa nr.
749170/08.07.2008 Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si
Juridica CGMB sub nr.2682/2008 doamna Rizescu Florica domiciliata
În Bucuresti, str. Nedeia, nr. 3, sector 5 solicita revocarea HCGMB
nr. 255/29.05.2008 privind punerea În executare a Deciziei civile nr.
1112/11.06.2007 pronuntata de Curtea de Apel Bucuresti-Sectia a
VIII Contencios administrativ si fiscal, ramasa definitiva si irevocabila,
privind obligarea CGMB la emiterea hotarârii privind aprobarea
schimbului de proprietati Între terenul În suprafata totala de 20107 mp
situat În zona Parcul Tineretului, sector 4, proprietatea municipiului
Bucl,Jresti situat În zona destinata relocarii terenurilor ce au fost
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retrocedate În interiorul parcului conform PUZ Parcul Tineretului
aprobat prin HCGMB nr. 232/2005.

Din certificatul de grefa anexat rezulta ca pe rolul Curtii de Apel
Bucuresti Sectia a III Civila se afla dosarul cu nr. 18360/1/2005 având
ca obiect cererea de apel formulata de apelanta reclamanta Rizescu
Florica, În contradictoriu cu C.G.M.B. si intimata intervenienta
Micsunescu Marioara, având ca obiect revendicare.

Pentru motivul sus mentionat se solicita revocarea HCGMB
255/2008.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin adresa nr.
747119/2008 Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si Juridica a
CGMB cu nr. 2607/03.07.2008 domnul Viorel Pascu a depus
plângere prealabila Împotriva HCGMB nr. 136/25.03.2008 privind
aprobarea Planului Urbanistic Zonal str. Alexandru Constantinescu,
nr. 17, sector 1.

Contestatarul considera hotarârea mai sus mentionata ca fiind
nelegala si abuziva În raport cu prevederile HCGMB nr. 269/2000
privind aprobarea Planului Urbanistic General al Municipiului
Bucuresti deoarece imobilul sus mentionat se gaseste În zona
declarata protejata.

Se precizeaza de asemenea ca Primaria sectorului 1 a emis
pentru acest imobil, trei certificate de urbanism.

Având În vedere a cele mai sus mentionate se solicita
revocarea HCGMB nr. 136/25.03.2008.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca doamna Tamaris
Taloi Maria domiciliata În Bucuresti, str. Drumul Cooperativei nr. 53,
sector 5 solicita introducerea pe ordinea de zi a unui proiect de
hotarâre privind Încheierea contractului de vânzare cumparare
asupra spatiului comercial situat În Bucuresti, str. Ansamblul
Marasesti, tronson 1/2-B3, Bloc M 35 , sector 3.

La prezenta cerere doamna Taloi Maria a anexat sentinta
comerciala nr. 16638/17.12.2003 pronuntata de Tribunalul Bucuresti
În dosarul 17272/2002, hotarâre ce a ramas definitiva si irevocabila
prin Decizia nr. 1374/2005, pronuntata În dosarul 9028/2004 de Înalta
Curte de Casatie si Justitie.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin adresa nr.
749205/08.08.2008, Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si
Juridica a CGMB domnul Ciobanu Gelu domiciliat În Bucuresti, str.
Mieilor nr. 20, a depus contestatie Împotriva Hotarârii C.G.M.B.
178/21.04.2008 privind aprobar~a Regulamentului cadru, a caietului
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de sarcini si a contractului de atribuire delegata pentru organizarea si
executarea serviciului public de transport local În regim de taxi si a
Hotarârii C.G.M.B. nr. 259/29.05.2008 privind modificarea si
completarea anexelor 2 si 3 ale Hotarârii C.G.M.B. 178/2008.

În opinia contestatarului Regulamentul-cadru, caietul de sarcini
si contractul de atribuire delegata a activitatii de taximetrie, nu sunt
conforme cu realitatea si cu natura profesiei de taximetrist
independent asa cum este prevazuta În Legea 38/2003 privind
transportul În regim de taxi si În regim de Închiriere.

Având in vedere cele mai sus mentionate se solicita revocarea
Hotarârii C.G.M.B. 178/21.04.2008 si a Hotarârii C.G.M.B. nr.
259/29.05.2008.

Prin adresa nr. 158/2008, Înregistrata la Directia Asistenta
Tehnica si Juridica sub nr.2605/03.07.2008 , Asociatia de
Comunicatii prin Cablu a depus plângere prealabila Împotriva
Hotarârii Consiliului General al Municipiului Bucuresti nr.
252/29.05.2008 privind amplasarea În subteran a echipamentelor si
retelelor de comunicatii electronice pe teritoriul Municipiului
Bucuresti.

În motivele plângerii se arata ca În Hotarârea 252/2008 se
regasesc reglementari din Hotarârea Consiliului General al
Municipiului nr.1OS/2006 privind amplasarea pe domeniul public
a retelelor tehnico-edilitare si a echipamentelor tehnice aferente,
hotarâre ce a fost anulata prin Decizia nr. 421/14.02.2008,
irevocabila, pronuntata de Curtea de Apel Bucuresti În dosarul
24837/3/2006.

Având În vedere cele mai sus mentionate se solicita de catre
Asociatia de Comunicatii prin Cablu revocarea Hotarârii C.G.M.B.
252/29.05.2008, În caz contrar va solicita pe cale judecatoreasca
anularea acesteia, dar si obligarea la plata de despagubiri,În
conformitate cu prevederile art. 16 din Legea 554/2004 privind
contenciosul administrativ.

Prin adresa nr. 201/781/02.07.2008 Înregistrata la Directia
Asistenta Tehnica si Juridica a C.G.M.B. cu nr. 2602 S.C.
Romtelecom S.A. a formulat plângere prealabila Împotriva Hotarârii
C.G.M.B. nr. 252/29.05.2008 privind amplasarea În subteran a
echipamentelor si retelelor de comunicatii electronice pe teritoriul
Municipiului Bucuresti.

S.C. Romtelecom S.A. considera ca Hotarârea C.G.M.B.
252/2008 este nelegala În raport,~"urmatoarele prevederi: art.15 din
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Constitutia României; Legea 215/2001 privind administratia publica
locala; Ordonanta de Urgenta a Guvernului nr. 79/2002 privind cadrul
general de reglementare a comunicatiilor, Legea 50/1991 privind
autorizarea executarii lucrarilor de constructii.

S.C. Romtelecom recunoaste dreptul Consiliului General al
Municipiului Bucuresti cu privire la derularea unui astfel de proiect,
Însa considera ca este necesara adoptarea unei hotarâri care sa
raspunda atât exigentelor legale, prin asigurarea unui echilibru Între
interesul public si cel privat, cât si cerintelor tehnice ale retelei S.C.
Romtelecom S.A.

Având În vedere cele mai sus mentionate se solicita de catre
S.C. Romtelecom S.A. revocarea Hotarârii C.G.M.B. 252/2008.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca Asociatia
Profesionala "Uniunea Nationala a Conducatorilor Auto Liber
Profesionisti"a formulat plângere prealabila Împotriva Hotarârii
C.G.M.B. nr.178/2008 privind aprobarea Regulamentului-cadru, a
Caietului de sarcini si a contractului de atribuire În gestiune delegata
pentru organizarea si executarea serviciului public de transport local
În regim de taxi.

În motivele plângerii se mentionaza ca anexele nr. 1si 2 ale
H.C.G.M.B. nr. 178/2008, Încalca dispozitiile art. 73 si 74 din legea
nr. 24/2000 modificata prin legea nr. 189/2004 privind normele de
tehnica legislativa pentru elaborarea actelor normative, Întrucât
prevad conditii În sarcina taximetristilor independenti care nu se
regasesc În legea nr. 38/2003 privind transportul În regim de taxi si În
regim de Închiriere.

De asemenea se mentioneaza depasirea cadrului legal stabilit
de legea nr. 265/2007privind transportul În regim de taxi si În regim
de Închiriere iar autoritatea de autorizare Îsi depaseste competentele
stabilite conform legii prin conditiile impuse prin regulament care nu
se regasesc În lege.În mod nelegal s-a stabilt si preschimbarea
licentelor de dispecerat taxi Întrucât legea nr.265/2007 nu contine
nici o prevedere În acest sens.

Având În vedere cele mai sus mentionate Asociatia
Profesionala"Uniunea Nationala a Conducatorilor Auto Liber
Profesionisti" solicita Consiliului General al Municipiului Bucuresti
revocarea Hotarârii C.G.M.B. nr.178/2008 considerând-o nelegala.
De asemenea se solicita consultarea Uniunii Nationale a
Conducatorilor Auto Liber-Profesionisti În conformitate cu legea
nr.52/2003 privind transparente.decizionaIa.



Prin prezenta va aducem la cunostinta ca Directia Juridic,
Contencios Legislatie ne informeaza cu privire la dosarul
nr.25690/3/2007, aflat pe rolul Curtii de Apel Bucuresti, Sectia aVIlI-a
Contencios Administrativ si Fiscal, având drept obiect anulare act
administrativ, recurenti fiind C.G.M.B. si Chelcea Bogdan Adrian.

Totodata ne informeaza ca s-au respins recursurile formulate,
împotriva sentintei civile nr.459/6.02.2008, pronuntata de catre
Tribunalul Bucuresti, Sectia aIX-a, prin care s-a dispus anularea
Hotarârii C.G.M.B. nr.56/20.02.2007, decizia Curtii fiind irevocabila.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca Hotarârea C.G.M.B
nr.56/2007 privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal B-dul
Bucurestii Noi - Str. Timisului - Str. Telega - Calea Ferata (Sos.
Chitilei nr.1), sector 1 a fost anulata prin Sentinta Civila nr.459/2008,
pronuntata de Tribunalul Bucuresti, Sectia a IX-a. Întrucât recursul
formulat la Curtea de Apel Bucuresti, Sectia a VIII a Contencios
Administrativ si Fiscal a fost respins, decizia Curtii este irevocabila.

Dau cuvântul presedintelui de sedinta pentru a începe lucrarile.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Buna ziua, bine ati venit la lucrarile sedintei ordinare a

Consiliului General al Municipiului Bucuresti din data de 11 iulie 2008.
As avea o întrebare, domnii care sunt cu proiectorul aici

sunt locurile consilierilor, ne putem deruta la vot, as dori sa parasiti
zona aceasta, sa va retrageti în spate.

Va fi un material interesant, domnii pot reveni aici la momentul
respectiv, dar pâna atunci, ca sa nu denaturam .

Stimate domn, poate ca nu m-am facut înteles, domnul Stan, ca
sa nu denaturam rezultatul unui eventual vot sau a unei alte situatii,
va rog din suflet sa mergeti în zona din spate pâna desfasuram
ordinea de zi si începutul sedintei, deci este anormal ca dânsii sa
stea aici.

Domnul consilier qeneral Giuqula Doru
Vreau sa va fac o mentiune: dati dovada de un pic de toleranta.

Dânsii au de prezentat un material din partea domnului Primar
General. Nu vor vota alaturi de noi, banuiesc ca este primul punct la
ordinea de zi, deci nu avem ce sa votam. Nu cred ca ne
incomodeaza prezenta personalului tehnic, dar dupa aceea sunt sigur
ca vor pleca. Haideti sa începem frumos si elegant, sa îi lasam sa îsi
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faca treaba, nu facem un capat de tara, pentru ca sunt patru insi. Voi
fi atent personal sa nu voteze.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Ideea este urmatoarea: sa ramâna într-un grup foarte bine

delimitat.

Domnul consilier qeneral Giuqula Doru
Exact, sunt patru persoane, doua doamne si doi domni, voi fi eu

personal atent la dânsii sa nu poata sa voteze aiurea.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
As vrea sa stiu prezenta.

Doamna Director Georqiana Zamfir
Avem o prezenta de 49 de consilieri generali.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Am sa rog gardienii publici sa Dânsul a luat

cuvântul. ....Vreau sa chem la ordine în sala, este inadmisibil ce se
întâmpla. Daca doriti sa luati cuvântul o puteti face dupa ce cereti
aprobarea Consiliului General. Cer politiei comunitare sa intervina
acum si sa scoata din sala pe domnii care tulbura linistea.

Haideti sa ne calmam putin, stimate domn avem posibilitatea sa
luam cuvântul atunci când ne este dat. Va rog sa ne calmam. Va
rugam sa luati loc în sala. Înainte de a ne referi la ordinea de zi
propriu zisa va informez ca, comisiile de specialitate ale Consiliului
General s-au constituit si-au ales presedintii si secretarii, o sa dau
citire foarte repede la fiecare comisie, la Comisia Juridica si de
Disciplina Cruceanu Elena presedinte, Atanasoaei Mihai Cristian
secretar, la Comisia pentru Credite Externe si Monitorizarea derularii
acestora Budulan Pompiliu presedinte, Bacaintan Iremie Gabriel
secretar, la Comisia pentru Relatia cu Uniunea Europeana Roseti
George Adrian presedinte si Mircea Valentin secretar, Comisia
Economica, Buget-Finante Raicu Mircea presedinte, Toma Veronica
secretar,la Comisia de Urbanism si Amenajarea Teritoriului Tica
Horatiu Florin presedinte, Pârvu Cosmin Gabriel secretar, la Comisia
pentru Utilitati Publice lovici Victor Teodor presedinte, Popa Grigore
Ioan secretar, la Comisia Patrimoniu Prioteasa Doru presedinte,
Radoi Silviu George secretar, la Comisia pentru Salubritate Untaru



Virgil presedinte, Ivascu Tiberiu secretar, la Comisia de Transporturi
si Infrastructura Urbana Popa Grigore Ioan presedinte, Becheanu
Bogdan Mihai secretar, la Comisia de Învatamânt, Cultura, Culte si
Sport Zatreanu Dan Radu presedinte, Voicu Mihai secretar, la
Comisia de Sanatate si Protectie Sociala Gherasim Vasile
presedinte, Duta Nicolae Lucian secretar, Comisia de Ecologie si
Protectia Mediului Ivascu Tiberiu presedinte, Radoi Silviu George
secretar, Comisia pentru Turism, Comert si Protectia Consumatorului
Neagu Mihai presedinte, Chiris Mariana secretar, Comisia pentru
Relatii Internationale, Cooperare si Asociere cu alte Autoritati Publice
Stan Nicusor presedinte, Chiris Mariana secretar, Comisia pentru
Relatii cu Organizatii Neguvernamentale si alti parteneri sociali
Atanasoaei Mihai Cristian presedinte, VIadan Florin Laurentiu
secretar.

Dupa cum remarcati, aveti la mapa o propunere de ordine de zi
care contine trei proiecte de hotarâri precum si o informare a
Primarului General pe lânga ordinea de zi privind starea Municipiului
Bucuresti. As vrea sa va Întreb daca exista propuneri, amendamente
cu privire la ordinea de zi prezentata.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Doamnelor si domnilor consilieri, domnule presedinte de

sedinta, domnule Prefect, va rog sa Îmi permiteti, privitor la ordinea
de zi sa va propun retragerea de pe ordinea de zi a celor doua
puncte. Raportul de specialitate la primul proiect de hotarâre, nu sunt
initiate În conformitate cu prevederile hotarârilor Consiliului General al
Municipiului Bucuresti nr. 83/2007 prin care sunt stabilite procesele
specifice ale directiilor de specialitate. Pentru proiectul aflat la punctul
2 nu este actualizata situatia proceselor aflate pe rolul instantelor de
judecata cu privire la imobilul ce face obiectul proiectului de hotarâre.
În asa fel Încât daca dumneavoastra veti fi de acord cu retragerea
acestor proiecte sa va rog totodata sa fiti de acord cu introducerea pe
ordinea de zi a proiectului de hotarâre privind desemnarea
reprezentantilor Consiliului General al Municipiului Bucuresti În
comisia pentru vânzarea spatii lor proprietate privata a statului sau a
unitatilor administrativ teritoriale cu destinatia de cabinete medicale.

AI doilea proiect de hotarâre privind aprobarea listei spatiilor
medicale supuse vânzarii În conditiile Ordonantei de Urgenta nr.
68/2008. Aici exista o problema, aceea ca cineva ar putea spune pe
drept cuvânt ca nu exista avizul comisiilor de specialitate. Raspund
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invocând urgentarea acestor proiecte de hotarâre, este motivata de
termenul prevazut la art. 5.1. din Ordonanta de Urgenta nr. 68/2008.
Pentru acest lucru am venit cu aceste doua proiecte sa le supun
amabilei dumneavoastra atentii si analize În asa fel Încât sa putem sa
ne Încadram într-un lucru stabilit de lege si anume vânzarea
cabinetelor medicale. Stiti si dumneavoastra cât a trenat acest lucru
si cum a fost el amânat de zeci si zeci de ori din cauze care nu au
apartinut Consiliului General al Municipiului Bucuresti. Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Înainte de a merge mai departe am sa rog Secretarul

General .

Doamna Director Georqiana Zamfir
Doresc sa va supun la vot procesul verbal al sedintei din data

de 27 iunie 2008. Cine este pentru? majoritatea ( 49 de voturi),
împotriva? O voturi, abtineri? O voturi.

Dau cuvântul domnului presedinte.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Dau cuvântul domnului consilier Stan Ion.

Domnul consilier qeneral Stan Ion
As dori ca dupa ce domnul Primar general ne prezinta situatia

preluarii acestui mandat de patru ani, înainte sa parcurgem ordinea
de zi sa putem sa facem niste comentarii si discutii pe baza acestui
raport pe care îl prezinta domnul primar si de asemenea sa putem sa
facem si o informare catre cei care ne-au trimis în Consiliul General
despre proiectele pe care vrem sa le facem în aceasta perioada.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Alte propuneri cu privire la ordinea de zi? Domnul Fuciu.

Domnul consilier general Fuciu Daniel
Doamnelor si domnilor colegi, domnule presedinte de sedinta,

domnule Primar General, domnule Prefect, stimati invitati, constat cu, ,

surprindere ca intram în zodia amânarilor. La începutul saptamânii
am avut o întâlnire informala cu Primarul General, liderii de grup, cu
privire la stabilirea pentru ziua dE:!".astazia ordinii de zi, a datei si a
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orei. Cu surprindere am aflat ulterior ca s-a modificat ora, iar nu
numai ca s-a modificat ora, dar am Început si dupa un sfert de ora,
douazeci de minute. Am primit informarea ca În ultimii 8 ani de zile nu
s-a Întâmplat niciodata ca ora prestabilita sa fie amânata. Vreau sa
stiu si eu si ÎI Întreb pe Primarul General care sunt motivele reale
pentru care intram În zodia amânarilor? Va multumesc.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Doamnelor si domnilor consilieri În privinta amânarii orei, ora

13,00 anuntata sedinta pentru ora 15,00, la baza acestui lucru a stat
un element legat de tehnica cladirii. Am fost anuntat de catre directiile
de specialitate ca astazi În aceasta sala o comisie care face
reevaluarea la evaluare si la reevaluare a cladirii primariei În urma
unor sesizari facute de doi consilieri ai Consiliului General al

Municipiului Bucuresti s-au prezentat si au luat probe de pereti din
aceasta sala, carote pentru ca sa poata sa ne permita sa ne tinem
sedintele aici astazi. Cei doi domni consilieri au sesizat aceasta
directie de specialitate a Ministerului de resort pentru ca se pare
totusi, spun se pare pentru ca nu am datele la îndemâna, a va
explica, ca aceasta cladire este foarte zguduita si ca la o Încarcatura
mai mare decât ea poate sa suporte se pot Întâmpla accidente.
Acelasi lucru mi s-a spus personal de catre domnul Videanu În
momentul În care s-a facut predarea - primire, dar atunci a fost
referitor la scara principala de la intrarea primariei. Va multumesc.

Domnul consilier qeneral Fuciu Daniel
Multumesc Primarului General pentru explicatiile comice pe

care ni le-a expus, dar tin sa Îi atrag atentia ca domnii ingineri puteau
sa vina si În alta zi si totodata amânarile Încep si cu proiectele de
hotarâre care ne-au fost propuse.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Va rog sa ne purtam civilizat. Daca mai sunt alte propunen

pentru ordinea de zi din sala.

Domnul consilier qeneral Prioteasa Doru
Comisia de patrimoniu sustine scoaterea de pe ordinea de zi a

punctelor 1 si 2 si recomandam Executivului sa Înainteze pe ordinea
de zi, sa propuna spre dezbateret.{uCQ1lSiiiu numai hotarâri care au
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trecut pe la comisii pentru ca se vede ca se întâmpla sa nu avem
dosare complete, sa nu avem ridicari topo. Referitor la ordinea de zi
suplimentara eu cred ca pentru a ne încadra în termen ar trebui sa
convocam sau sa convoace domnul Primar o sedinta extraordinara în
cât mai scurt timp pentru ca la fel punctul 2 se refera la patrimoniu,
sunt nu stiu câte sute de imobile, nici nu am avut timp sa le numar
pentru ca am primit foarte târziu documentatia care trebuie sa vedem
ce se întâmpla cu ea în comisia de patrimoniu, nu putem pe graba sa
aprobam asemenea lucruri, deci parerea mea este ca nici comisia,
adica punctul 1 nu poate fi trecuta astazi. Multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Mai sunt alte propuneri privitoare la ordinea de zi?

Domnul consilier qeneral Gherasim Vasile
Întelegem importanta hotarârilor privind patrimoniul unitatilor

sanitare în mod deosebit ca si comisie, ca si presedinte al comisiei de
sanatate, asiguram Executivul ca ne vom încadra într-un termen cât
mai scurt, însa cerem scoaterea de pe ordinea de zi pentru ca trebuie
sa vedem împreuna cu cei de la patrimoniu si cei de la juridic situatia
exacta a acestor comisii. Cerem scoaterea de pe ordinea de zi a
acestor puncte pâna când comisia de sanatate, comisia de
patrimoniu si comisia juridica îsi vor da avizele.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Domnul Gherasim, nu au fost introduse înca pe ordinea de zi,

asa ca nu putem .....
Spuneti domnul Meran.

Domnul consilier qeneral Meran Stefan Dan
Domnul Primar General a facut doua propuneri cu privire la

ordinea de zi: prima pentru scoaterea a doua puncte si a doua pentru
introducere de ordine de zi suplimentara. Va rog sa puneti la vot
lucrul acesta si iesim din acest impas. Sigur ca o sa fie în defavoarea
neplacuta propunerea mea, pentru niste colegi care vor sa se vada
acolo la microfon. Va rog frumos .
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Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Sigur ca da domnul Meran dar Întâi ascultam toate propunerile

pe ordinea de zi dupa care le supunem pe toate la vot asa cum este
normal.

Domnul consilier qeneral Stan Ion
Stimabilul Prioteasa, domnule comisiile sunt consultative, avizul

lor poate sa fie sau poate sa nu fie valabil, noi În plen votam ceea ce
trebuie astazi domnul Prioteasa.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Este inadmisibil sa aveti acest punct de vedere domnul Stan.

Consiliile de aceea sunt de specialitate, de aceea sunt faurite, ca sa
Îsi dea avizul asupra proiectelor puse pe ordinea de zi. Opinia
comisiei este importanta pentru plen, pentru ca poate sa tina seama
sau nu de opinia comisiei.

Domnul consilier qeneral Stan Ion
Este consultativ avizul si asa ca trebuie sa votam noi În

consiliu.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Este important ca, comisia sa se adune si sa Îsi dea avizul sau

nu.

Domnul consilier qeneral Prioteasa Ooru
Este o mica confuzie la dumneavoastra, nu stiu unde este, dar

este la dumneavoastra, deci avizul este obligatoriu, este consultativ
pentru aprobare, dar este obligatoriu, trebuie sa existe, pai nu ati
spus asta, ati spus cu totul altceva.

Domnul consilier qeneral Atanasoaei Mihai Cristian
Domnule primar, domnule presedinte de sedinta, stimati colegi,

trecând peste consternarea pe care mi-a provoaca distinsul meu
coleg, consider ca, comisia juridica si-a exprimat punctul de vedere si
solicita de asemenea amânarea de pe ordinea de zi a primelor doua
puncte. Situatia juridica a imobilelor care se transmit in administrarea
institutiilor interesate nu este foarte clara si pentru a explica colegului
meu cred ca este foarte important atât pentru primarie cât si pentru

institutiile care le preiau ca situat~a"jU;rLd,icaa unor imobile sa fie foarte
" '. ";.,' ;~.; - - :'.,

\. l,J



clare si peste orice fel de dubii, din aceste motive comisia juridica
sustine amânarea acestor proiecte si trimiterea lor spre
fundamentare. Multumesc.

Domnul consilier Qeneral Mircea Valentin
Domnule Primar General, stimati colegi În primul rând bun venit

Primarului General În sedinta de consiliu, prima sedinta ordinara
convocata de acesta dupa preluarea mandatului. Am constatat cu
surprindere citind convocatorul ca din cele 1001 de probleme ale
bucurestenilor numai 3 proiecte ar fi meritat atunci sa se afle În
atentia consiliului, sunt acum si mai surprins si dezamagit vazând ca
de fapt doua dintre ele si chiar primarul spune ca nu au ce cauta aici
si domnule Primar General ati Început cu stângul, deci nu asa se
conduce Bucuresti-ul. Am spus ca vom sustine PDL-ul si sustinem
toate proiectele de hotarâre care sunt pentru Bucuresti, dar nu le
vedem, lipsesc cu desavârsire. De ce oare? Domnule Primar General
cu tot respectul va spun, parasiti campania electorala, coborâti de la
Înaltimea vorbelor Înalte, sforaitoare la fapte, bucurestenii vor fapte,
noi vrem sa lucram Împreuna cu dumneavoastra. Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Stimate domn, ati vorbit, ati luat cuvântul, nu este un circ..

permanent, daca doriti din nou sa transformati În circ sedintele
Consiliului General eu nu o sa permit chestia asta sub nicio forma,
deci va rog frumos sa va abtineti, aveti dreptul sa vorbiti, va dau
microfonul, va puteti expune genialele idei de câte ori doriti dar pe
rând, civilizat, pe rând.

Domnul consilier Qeneral GiuQula Doru Mihai
As fi vrut ca acest prim consiliu care este de fapt prima hotarâre

legal constituita de lucru a Consiliului General asa cum v-am spus si
mai devreme sa dati un pic dovada de toleranta, sa Întelegeti ca
nimeni nu poate sa preia stiinta celor care au mai fost prin consiliu
Într-o jumatate de ora sau În doua saptamâni. Populismul este la
dumneavoastra domnul Valentin, dar nu vreau sa intru iar Într-o
discutie care nu are de a face cu interesul bucuresteanului, domnul
Fuciu este Înca În campanie, se opreste din campanie, este bine ca
tot ce avem de discutat În consiliu sa dati dovada de seriozitate.
Daca alegerea viceprimarului sub stindardul: " vrem sa va sprijinim
domnule primar dar sa va ruper;npic,ioarele".....



Noi grupul PSD suntem de acord si v-am spus de la început ca
vom sustine toate proiectele care vor fi legale. Trebuie sa întelegeti si
dumneavoastra ca oportunitatea propunerii unor hotarâri de consiliu
apartine învingatorului, iar el trebuie sa aiba aceasta platforma în
baza careia sa sustina proiectele. Stiti foarte bine care a fost pozitia
mea în campanie, stiti ce atitudine am avut, nu ma puteti cumva
acuza de vreun party-pree. Haideti sa dam dovada de seriozitate, sa
depasim aceste momente. Daca vreti sa va spun cine are interese în
preluarea si promovarea unor hotarâri de patrimoniu de preluare de
la sectorul 1 la capitala, va spunem ca sa nu avem discutii domnul
Gherasim, eu am fost foarte linistit, va rog sa va vedeti de mandatul
cu care ati fost investit în interesul Bucurestiului.

Domnule presedinte, sunteti presedinte al Consiliului General si
nu aveti în atributii tragerea de urechi a consilierilor. Sunteti pe
aceeasi pozitie cu noi, singurul lucru pe care îl aveti, este sa
propuneti pe ordinea de zi hotarârile si sa mentineti ordinea în sala
de consiliu. Nu aveti dreptul sa luati cuvântul niciunui consilier sau sa
îi cenzurati cuvântul. Asta ca sa începem totusi, haideti într-o baza de
legalitate si de întelegere asa cum am hotarât. Stiu ca unii dintre noi
sunt frustrati, si eu sunt frustrat pentru ca nu avem un primar al
nostru, al partidului, si dumneavoastra, dar daca tot avem toti aceeasi
frustrare haideti sa ne-o înabusim si sa dam dovada de maturitate si
de întelegere. Va multumesc si sper ca am fost bine înteles si nu
vreau drept la replica.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul, daca îmi permiteti o secunda, Domnul Mircea Valentin.

Domnul consilier qeneral Mircea Valentin
O veste buna totusi domnul Primar general are un avocat din

oficiu, domnul Giugula si grupul PSD, dar vestea buna vine cu o
veste rea. Vestea rea este ca acest avocat din oficiu nu este cel mai
bun avocat, domnule Primar General.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Îmi permiteti domnul Giugula, nu intentionez sa iau în mod

abuziv cuvântul nimanui, dar este normal sa vorbim civilizat, pe rând.
Asta este tot ce v-am cerut. Va rog domnul Stan, poftiti.
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Domnul consilier qeneral Stan Ion
În primul rând, domnule Primar General si domnule Prefect,

domnule presedinte de sedinta as vrea sa spun câteva lucruri, mai
ales sa ma adresez stimabilului nostru coleg. Aveti o parere atât de
buna despre dumneavoastra si daca domnul Primar General vrea sa
prezinte astazi situatia Bucurestiului pe care noi PSD-ul am cerut-o
pe parcursul celor 8 ani, cel putin de când sunt eu În consiliu. Care
este patrimoniul municipalitatii, câte cladiri, câte terenuri, câte parcuri,
câte strazi, care este situatia financiara, câte "mangleli" s-au facut.
Dumneavoastra faceti pe lupii moralisti acum când bagati pe ordinele
de zi În mandatul trecut al domnului Videanu câte 80 de concesionari

si câte 80-100 de PUZ-uri ? Hai sa fim seriosi, nu mai spuneti ca nu
este cel mai bun avocat, este o profesie liberala ca si a
dumneavoastra, dar aici noi discutam ca alesi ai bucurestenilor.
Vroiam sa fac si eu o declaratie politica, grupul PSD domnule Primar
General, va sprijina În toate demersurile dumneavoastra si chiar
suntem bucurosi sa vedem, sa ne spuneti si noua ce ati gasit la
preluarea mandatului. Nu numai noi suntem curiosi, cred ca si ceilalti
bucuresteni si reprezentantii presei sunt curiosi. Si as recomanda
colegilor nostri de la PDL, domnilor Încercati sa fiti mai concilianti
pentru ca noi si În mandatul trecut v-am suportat multe iesiri de astea
de oameni cu multe specialitati, cu foarte multa pregatire si se
dovedeste ca În mandatul pe care tocmai l-a Încheiat fostul primar al
dumneavoastra nu s-a vazut mare lucru În Bucuresti. Hai sa dam
posibilitatea sa vedem ce facem În acesti patru ani Împreuna.

Doamna consilier general Roxana Cosma
Domnule presedinte, daca Îmi permiteti, as propune sa

supuneti votului Întreruperea luarilor la cuvânt si sa trecem la ordinea
de zi. Este prima sedinta ordinara de consiliul din acest consiliu,
suntem proaspat mandatati, de abia am depus juramântul si zic ca
este cazul sa Începem sa desfasuram lucrarile normale de consiliu.
Multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Mai sunt alte luari de cuvânt În acest moment? Nu. Da domnul

Gherasim.
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Domnul consilier qeneral Gherasim Vasile
Sa lamurim cu punctul 3 de la ordinea de zi, care dupa câte am

înteles, acest proiect a ajuns la comisie, nu are si protocolul atasat si
de asemenea am înteles ca deja actiunile sunt consumate, nu mai
are rost sa îl punem pe ordinea de zi.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnule Gherasim, puteti fi mai explicit? Deci proiectul privind

cooperarea dintre directia .... Deci ce ne propuneti efectiv?

Domnul consilier qeneral Gherasim Vasile
Sa fie scos de pe ordinea de zi pentru ca nu mai are niCI un

rost, este consumat acest punct si plus de asta nu s-a prezentat
comisiei juridice protocolul ca atare.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Propun sa închidem aici discutiile si sa trecem la vot. Pentru

început domnul Primar General Sorin Oprescu a propus retragerea
punctului 1si 2 de pe ordinea de zi.

Deci punctul 1: proiect de hotarâre privind transmiterea
imobilului situat În municipiul Bucuresti, str. Clucerul Udricani
nr. 12, sectorul 3, apartinând domeniului public al municipiului
Bucuresti, din administrarea Administratiei Fondului Imobiliar În
administrarea Operei Comice pentru Copii.

De asemenea domnul Primar General a propus scoaterea de
pe ordinea de zi a punctului 2 si anume proiect de hotarâre privind
trecerea imobilului situat În str. Piata Amzei nr. 13, sectorul 1,
Bucuresti, din administrarea Consiliului General al Municipiului
Bucuresti În administrarea Muzeului Municipiului Bucuresti si
abrogarea Hotarârii C.G.M.B. nr. 51/2001.

Cine este pentru?majoritate de voturi (49 de voturi), împotriva?
O voturi, abtineri? O voturi.

Deci punctul 1 si punctul 2 au fost scoase de pe ordinea de zi.

Constat ca alti doi colegi au cerut. .... deci nu mai este cazul sa
supunem la vot.

De asemenea domnul Primar General Sorin Oprescu a propus
introducerea pe ordinea de zi a doua puncte pe ordinea suplimentara
si anume proiect de .botcirâre privind desemnarea



reprezentantilor Consiliului General al Municipiului Bucuresti În
Comisia pentru vânzarea spatiilor proprietate privata a statului
sau a unitatilor administrativ - teritoriale cu destinatia de..
cabinete medicale, precum si a spatiilor În care se desfasoara
activitati conexe actului medical, organizata la nivelul
Municipiului Bucuresti, pentru aplicarea O.U.G. nr. 68/2008.

Cine este pentru introducerea acestui punct pe ordinea de zi?
25 de voturi, împotriva? 25 de voturi. Nu se poate. Câti consilieri sunt
prezenti În sala? Înseamna ca cineva a votat de doua ori. Abtineri? 1
vot. ( Duta N.)

Deci acest punct nu a fost introdus pe ordinea de zi.

Domnul consilier general Giuqula Doru Mihai
Trebuie sa va cenzurez putin cu privire la legalitatea deciziei

dumneavoastra, ne aflam În pozitia de balotaj, este o abtinere care
nu se considera nici vot pentru, nici vot Împotriva, ca de aceea o
cheama abtinere.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Au votat 25 de consilieri pentru introducere stimate domn si 25

Împotriva si unul s-a abtinut. Deci votul pentru este de 25, este
minoritar.

Domnul consilier general Giuqula Doru Mihai
Domnul presedinte, În conformitate cu prevederile Legii 215,

abtinerea nu este vot Împotriva .

Domnul consilier general Mircea Valentin
Abtinerea este vot Împotriva conform Legii 215 si O.U.G. 35.

Îmi pare tare rau.

Doamna consilier qeneral Tapardel Ana- Claudia
Stimati colegi, am rugamintea ca doamnele sa Îmi spuna câti

consilieri generali sunt prezenti la aceasta sedinta?

Doamna Director Georqiana Zamfir
49.



Doamna consilier qeneral Tapardel Ana- Claudia
C~t'?a,1.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Am sa o rog pe doamna Secretar General sa faca prezenta

nominala.

Doamna consilier qeneral Tapardel Ana- Claudia
Solicit prezenta nominala si votul nominal, ca sa nu mai existe

aceasta situatie penibila. Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Am sa supun la vot propunerea dumneavoastra.

Domnul consilier qeneral Purcarea Sorin
Domnule presedinte as vrea sa va spun ca nu am Înteles ce s-a

Întâmplat În ceea ce priveste numarul de consilieri prezenti. La
Început s-a anuntat prezenta, de asemenea procedura de vot a avut
loc, am votat, dumneavoastra ati anuntat un lucru care nu este real
ca acest proiect de hotarâre a cazut, faptul ca faceti acum prezenta,
banuiesc ca se refera la faptul ca de acum Încolo votul va trebui
numarat conform prezentei pe care o faceti acum. Da sau nu?

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Stimate domn, au votat 25 pentru, stimate domn va raspund

asa cum consider eu, nu asa cum considerati dumneavoastra. Au
votat pentru 25, Împotriva 25 si a existat o abtinere. În acest moment
am cerut prezenta În sala, În sala sunt prezenti 49, reiese ca avem o
inadvertenta Între voturile care s-au efectuat si numarul consilierilor
prezenti În sala.

Domnul Prefect al Municipiului Bucuresti Ion Tincu
Domnule presedinte sunt Prefectul Municipiului daca Îmi

permiteti. Sunt 49 de consilieri, probabil votul reflecta faptul ca unul
dintre consilieri a votat si Împotriva si pentru. În aceasta situatie
decizia dumneavoastra a fost sa se faca prezenta.
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Domnul consilier qeneral Prioteasa Doru
Sunt în zona consilierilor nu numai cei patru de la mai sunt

înca doi. Deci ar trebui sa scoatem pe toata lumea asa cum ati cerut
de la început din zona consilierilor ca sa se numere corect, ca nu stim
cine a votat si cine nu. Sunt doua persoane acolo care nu sunt
consilieri si fac exact 49 cu 2, fac 51. hai sa facem totul corect de la
început daca tot suntem asa pe urma .

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Am început înca de la începutul sedintei ca sa nu stricam votul,

ca sa îl numaram corect ca cei 4 care sunt în centru salii împreuna cu
proiectorul sa se retraga în spate. Puteti sa confirmati chestia asta
domnul Giugula?

Domnul consilier qeneral Giuqula Doru Mihai
Deci ca procedura va rog frumos, cu toate ca v-am invocat o

conciliere si o discutie corecta pe ce se întâmpla, am luat-o iar cu
stângul. Daca avem 49 de consilieri prezenti, 25 au votat pentru, 1 s
a abtinut, câti au fost împotriva? Este o matematica simpla, 23
împotriva .

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Avem înregistrarea pe banda, s-au numarat 25 de voturi

împotriva.

Domnul consilier qeneral Giuqula Doru Mihai
Ori refaceti votul, la început v-am spus ca a fost balotaj, ori

daca nu, stam în loc si discutam pâna mâine dimineata si dispuneti
refacerea votului, persoanele cele 4 sa îsi puna capul în pamânt si sa
ne lase în pace si daca vreti .

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Eu zic sa respectam regulamentul si sa mergem corect pe

procedura de vot.

Domnul consilier qeneral Atanasoaei Mihai - Cristian
Poate este relevant sa stim ce spune art. 46 din regulamentul

de organizare si functionare care spune clar la alin. 2 ca abtinerile se
contabilizeaza la voturile contra. Multumesc.



Domnul consilier qeneral Scarlat Horia
Domnule presedinte va rog frumos, pentru a nu mai exista nicio

suspiciune la felul În care s-a numarat si la felul În care s-ar fi votat,
va rog frumos sa refacem votul Întrucât modul În care s-a numarat
prima oara cei 25 pentru si cei 25 Împotriva, nu a fost verificat de
absolut nimeni. Sta În decizia doar a unei persoane, care poate sa fi
gresit. Va rog frumos sa supuneti revotarea acestui proiect si vom
vedea exact cine a votat si cine nu, sau cine a numarat corect si cine
nu. Este În interesul cred ca al tuturor sa plecam de aici cu un vot
corect si cu o optiune clara si corecta. Este incorect sa amânam un
vot pentru o alta sedinta care la urma urmei oricum va exista. Va
multumesc.

Domnul consilier qeneral Mircea Valentin
Un vot nu se poate relua din pacate procedural, dar am o

solicitare catre presedintele de sedinta si pentru doamnele si domnii
din sala, este iarasi un caz fara precedent În care Între consilieri stau
si alte persoane. Aveti un aparat care vad ca se instaleaza rapid
Înapoi. Este chiar asa o problema sa ne lasati si pe noi 10 minute?
Chiar nu se poate, v-am spus de la Începutul sedintei si uite ce a
iesit. Va rugam frumos si domnule presedinte de sedinta, luati masuri
În acest sens, fiti ferm.,

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Deci s-a constatat acest viciu de procedura, În primul rând am

sa II rog pe cei care sunt lânga proiector În acest moment sa se
retraga În spate.

Datorita faptului ca a existat acest viciu de procedura, va supun
la vot reluarea procedurii de vot pe acest punct. Vom face si
prezenta. Deocamdata va supun la vot reluarea procedurii de vot. În
mod normal votul poate fi reluat doar atunci când se constata un viciu
de procedura.

Cine este pentru reluarea votului la acest punct? Majoritate de
voturi, cine este Împotriva? Ovoturi, abtineri? 1 vot ( Câmpurean M.)

Am sa dau cuvântul domnisoarei Secretar General.

Doamna Director Georqiana Zamfir
Înainte de a trece la votarea introducerii pe ordinea de ZI a

punctului de ai devreme, am sa..faCPI~zenta nominala.
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Alexe Florin Alexandru - prezent
Anton Mihaela- absenta

Domnul consilier qeneral Purcarea Sorin
Doamna Secretar, cu toata stima, haideti sa supunem la vot

propunerea colegei noastre de a face vot nominal si dupa aceea
facem prezenta. Haideti sa supunem la vot propunerea colegei
noastre.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Stimate domn, s-a constatat o inadvertenta Între votul care s-a

efectuat si numarul de consilieri teoretic prezenti În sala. Din acest
motiv dorim sa remediem aceasta situatie de fapt si facem prezenta.
Vom vedea exact câti consilieri sunt În sala.

Domnul consilier qeneral Giugula Doru Mihai
Pentru usurinta evidentierii votului si prezentei, În timp ce facem

prezenta facem si votul. Nu muncim de doua ori. Nu este mai simplu
asa?

Doamna consilier qeneral Roxana Cos ma
Domnule presedinte, s-a Început deja prezenta consilierilor,

doamna Secretar a Început deja prezenta În sala, propunerea cu
votul nominal a venit ulterior, va rog frumos, sunteti presedintele de
sedinta, va rog frumos sa le faceti În ordinea În care au venit.

Atâta timp cât prezenta a Început deja conform procedurii se
continua si ulterior se poate face si votul nominal daca va trece acest
vot de noi ca si consilieri. Multumesc mult de tot.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Ca sa putem face vot nominal, trebuie sa cerem iarasi

procedura de vot. Haideti sa terminam prezenta pentru ca se
Începuse, se termina imediat, vom sti câti consilieri sunt În sala si
dupa aceea vom relua procedura.

Doamna Director Georqiana Zamfir
Alexe Florin Alexandru - prezent
Anton Mihaela - absenta

Atanasoaei Mihai - CristialJ,~.:;"J2Jl?zent



Bacaintan Irimie Gabriel - prezent
Becheanu Mihai-Bogdan- prezent
Berbecaru Alin Dumitru - prezent
Boaja Minica - prezent
Budulan Pompiliu - prezent
Burcau Doina - prezent
Câmpurean Mariana - prezent
Chiris Mariana - prezent
Cosma Roxana Maria - prezent
Cruceanu Elena - absenta
Draghici Aurelia Gratiela - prezent
Duta Nicolae Lucian - prezent
Florescu Dragos - absent
Fuciu Daniel - prezent
Gâf-Deac Ioan - absent
Georgescu Bogdan Cristian - prezent
Gherasim Vasile - prezent
Giugula Doru Mihai - prezent
Grigorescu Robert - prezent
Ionescu Robert Constantin - prezent
lovici Victor Teodor - prezent
Ivascu Tiberiu - prezent
Meran Stefan Dan - prezent
Mihailescu Ion Bogdan - prezent
Mircea Valentin - prezent
Murg Calin - prezent
Murgeanu Gheorghe-Razvan - prezent
Neagu Mihai - prezent
Nedelcu Costel - prezent
Nitu Robert Daniel - prezent
Paduraru Alexandru - prezent
Pârvu Cosmin Gabriel - prezent
Popa Grigore Ioan - absent
Popa Maria - prezent
Poterasu Cornel-Constantin - prezent
Prioteasa Doru - prezent
Purcarea Sorin - prezent
Raicu Mircea Cristian - prezent
Radoi Silviu George - prezent
Rizoiu Mircea - prezent

\
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Roseti George Adrian - prezent
Scarlat Horia - prezent
Stan Ion - prezent
Stan Nicusor - prezent
Tanase Ion Gabriel - prezent
Toma Veronica - prezent
Tapardel Ana Claudia - prezent
Tica Horatiu- Florin - prezent
Untaru Virgil - prezent
VIadan Florin Laurentiu - prezent
Voicu Mihai - prezent
Zatreanu Dan Radu - prezent

Avem o prezenta de 50 de consilieri generali si 5 absenti.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Ne-am pronuntat mai devreme asupra reluarii votului, va

reamintesc, era vorba despre introducerea pe ordinea de zi a unui
proiect de hotarâre privind desemnarea reprezentantilor Consiliului
General al Municipiului Bucuresti în Comisia pentru vânzarea spatiilor
proprietate privata a statului sau a unitatilor administrativ - teritoriale
cu destinatia de cabinete medicale, precum si a spatiilor în care se
desfasoara activitati conexe actului medical, organizata la nivelul
Municipiului Bucuresti, pentru aplicarea O.U.G. nr. 68/2008.

S-a propus procedura de vot nominal. Supunem la vot.
Cine este pentru procedura de vot nominal? 22 de voturi,

împotrva? 25 de voturi, abtineri? 3 voturi (Iovici T., Stan, N., Roseti
G.)

Reluam votul vis - a - vis de introducerea acestui punct pe
ordinea de zi.

Cine este pentru introducerea pe ordinea de zi privind
desemnarea? 22 de voturi, împotriva? 24 de voturi, abtineri? 3 voturi
(Iovici T., Stan, N., Roseti G.)

Acest punct nu a fost introdus pe ordinea de zi.

Domnul consilier qeneral Stan Ion
Eu nu stiu ce socoteli si-au facut colegii nostri din partea

dreapta a salii, dar practic am facut o socoteala foarte rapida aici, noi
am avut În prima faza 25 de vgJ.lw.f~~.la noi lipsesc doi, au votat si
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liberalii si PRM-ul deci erau 25. de la dumneavoastra s-a abtinut
domnul. .

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Stimate domn, tocmai s-a încheiat o procedura de vot. Au fost

22 de voturi pentru, 24 împotriva si 3 abtineri.
Trecem mai departe la urmatoarea propunere de introducere pe

ordinea de zi a proiectului de hotarâre privind aprobarea listei
spatiilor medicale supuse vânzarii În conditiile O.U.G. nr.
68/2008.

Cine este pentru introducerea acestui proiect de hotarâre pe
ordinea de zi? 21 de voturi, împotriva? 24 de voturi, abtineri? 3 voturi
(Iovici 1., Stan, N., Roseti G.)

Acest proiect de hotarâre nu a fost introdus pe ordinea de zi.

Mergem mai departe cu propunerile, domnul Gherasim a
propus scoaterea punctului 3 de pe ordinea de zi. Domnule Gherasim
credeti ca este necesar sa repete argumentul?

Domnul consilier Qeneral GiuQula Doru Mihai
Din punct de vedere al procedurilor vreau sa va pun în vedere

ca daca 3 sedinte nu votam nicio hotarâre, consiliul se dizolva. Daca
scoateti si acest punct de pe ordinea de zi nu mai aveti ce sa mai
vota ti.

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Domnul Gherasim, pentru clarificare, va rog sa repetati

argumentul.

Domnul consilier qeneral Gherasim Vasile
Punctul numarul doi, acest protocol nu a fost atasat pentru

Comisia Juridica, pentru a fi verificat., deci În orice situatie protocolul
trebuie amânat. Se poate amâna nu este vorba de rea vointa.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Va multumesc domnul Gherasim. Supun la vot propunerea de

scoatere de pe ordinea de zi a proiectului de hotarâre privind
cooperarea dintre Directia de Asistenta Sociala si Protectia Copilului
Sector 5 si Directia Generala ds!,eJand~rmi a Municipiului Bucuresti.



Cine este pentru scoaterea acestui proiect de pe ordinea de zi?
25 voturi, Împotriva? 13 voturi ( Giugula O., Stan 1., Rizoiu M.,
Draghici G., Berbecaru A., Boaja M., Burcau O., Câmpurean M.,
Georgescu B., Mihailescu 1., Nedelcu C., Paduraru A., Popa M. ),
abtineri? 11 voturi (Meran O., Purcarea S., Scarlat H., Alexe F.,
poterasu C., Tanase 1., Grigorescu R, Nitu R., lovici T., Stan N.,
Roseti G.)

Acest punct a fost scos de pe ordinea de zi.

Domnul consilier qeneral Giuqula Doru
Domnule Prefect va rog sa luati act ca În aceasta sedinta nu se

voteaza nici o hotarâre.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Dupa cum constatati din punct de vedere procedural sedinta ar

trebui sa se Închida aici si pentru ca nu mai are continut În acest
moment, dar vom propune continuarea sedintei si o sa supun votului
posibilitatea domnului Primar General de a ne prezenta informarea
privind starea municipiului Bucuresti.

Domnul consilier general Giuqula Doru
Este dreptul primarului sa ia cuvântul În sedinta.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Stimate domn deocamdata va rog luati cuvântul când vi se

da. Propun ca Primarul General sa ne faca o informare privind starea
Municipiului Bucuresti.

Cine este pentru? 50 voturi, Împotriva? O voturi, abtineri? O

voturi.

Domnule Primar General va rog. Va rog cei cu proiectorul sa
vina În sala ca sa se poata desfasura În conditii tehnice bune.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnule presedinte de sedinta, domnule Prefect, doamnelor si

domnilor consilieri În primul rând doresc sa va multumesc pentru
faptul ca Într-o tara cu o democratie, am zice noi, consolidata pot sa
ma exprim În fata dumneavoastra În calitatea pe care o am.
Doamnelor si domnilor materialul se intituleaza Estimarea calitatii
administratiei Primariei Municipiului Bucuresti, este partea 1. Înainte
de a începe vreau sa va spun câteva consideratii, sunt ale mele
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personale. Am primit 186 de telefoane ca sa fiu Întrebat ce scrie În
acest material. Mi s-a reprosat ca doresc sa atac politic, nu
doamnelor si domnilor consilieri nu doresc sa atac pe nimeni, doresc
sa va spun dumneavoastra si prin dumneavoastra cetatenilor care v
au ales si care m-au ales care este situatia institutiei care conduce
administratia locala În Bucuresti. Doamnelor si domnilor consilieri În
aceste 20 de zile care au trecut de la Învestirea mea am oscilat În

permanenta Între doua nume de mari români, care au definit
societatea În care au trait ei si din pacate Înca traim si noi. Am oscilat
Între Caragiale si Titu Maiorescu, Între zeflemea si analiza critica. Din
pacate aceasta disputa interna a fost câstigata de Maiorescu, pentru
ca una din celebrele sale teorii Îsi gaseste din plin reflectia reala În
institutia pe care sunt trimis de cetateni sa o conduc si sa o reprezint.
Este vorba de teoria formelor fara fond regasita integral În
Organigrama Primariei Municipiului Bucuresti. Daca vii precum un
naiv si ai Întâlniri doar cu sefii acestei institutii, dupa care pleci În
treaba ta, alta decât administratia publica, Primaria Municipiului
Bucuresti ti se pare sublima prin organizare si potential eficient; daca
intri În maruntaiele ei, vezi ca de fapt nimic din ceea ce ti s-a explicat
În cuvinte alese si În rapoarte frumos legate nu este ceea ce pare.

Cangrena institutionala si functionala care a cuprins aceasta
institutie În ultimii ani o pot asemana cu scorbura imensa dintr-un
copac la care te uiti din partea opusa. Daca te uiti la el de pe partea
din care ti se indica, acest copac ti se pare o minune a naturii, daca
te Învârti pe dupa el, poti vedea ca este gol si Întunecos pe dinauntru,
si daca nu ÎI tai la timp el va cadea peste case, masini, oameni,
strazi, sperante.

Am adus cu mine În Primarie si am Împuternicit, atât cât se
poate sa patrunda În miezul lucrurilor, pe unii dintre cei mai apropiati
colaboratori ai mei. Am Încercat si am reusit sa facem o estimare la
toate nivelurile de decizie si executie din institutia pe care o conduc.
Am avut dialog cu directorii de directii, cu sefii de servicii si cu
angajatii. I-am ascultat pe toti si pe fiecare directie din organigrama
am aplicat stiluri diferite. Feed-back -urile au fost de toate felurile 
ca stim sa ne purtam cu oamenii, ca nu stim sa ne purtam cu
oamenii, ca suntem profesionisti sau ca suntem diletanti.

Ma bucur pentru toate aceste feed-back -uri. Ele ne-au ajutat
sa descriem În linii generale, dând pe alocuri detalii necesare, situatia
pe care o gasim la preluarea mandatului În Primaria Generala a
Capitalei.



Am Încercat sa le sintetizez - pentru o prezentarea cât mai
simpla În fata dumneavoastra si a publicului larg - pe teme esentiale
de preocupare si am folosit atât rapoartele pe care mi le-au dat
consilierii mei cât si cuvintele necenzurate ale angajatilor, pentru care
le multumesc. În aceste rânduri se regasesc În mod esential trei
unghiuri de vedere:

1. cum vad eu primaria
2. cum angajatii primaria
3. cum vede legea/cum vad cifrele primaria

Primarul general nu este pus În fruntea Primariei de catre
cetatean sa Îsi piarda vremea de dimineata pâna seara si sa Îsi
consume energia În a dezgropa neregulile administratiilor anterioare.
Vreau sa ma ocup de administrarea Bucurestiului, vreau sa ma ocup
de calitatea vietii, vreau sa aduc progres acestui oras si vreau sa
privesc Înainte, si tin sa va spun ca nu sunt, titirambe"

Pe de alta parte, am promis În campania electorala ca nu voi
lasa scheletii, sunt Între ghilimele, În dulapuri si voi arata
bucurestenilor ce si cum s-a Întâmplat cu banii lor. În doar 20 de zile
cu echipa mea de consilieri si experti am descoperit lucruri care nu ar
fi fost niciodata facute publice daca lucrurile nu se Întâmplau asa
dupa alegeri. Vreau sa le spun cetatenilor care m-au trimis aici, prin
intermediul dumneavoastra, am crezut si cred În continuare ca este
corect, cinstit si onest sa va prezint Întâi dumneavoastra, alesilor
cetatenilor Bucurestiului.

Nu vreau sa blochez primaria ocupându-ma doar de trecut, dar
nici nu vreau sa dezamagesc oamenii. Pentru ca pentru acest trecut
eu sunt obligat sa le construiesc un viitor.

Prin urmare din aceste motive, una din primele decizii pe care
le voi lua saptamâna viitoare este de a apela la o companie
recunoscuta international, specializata În audit institutional si
financiar, care sa va prezinte dumneavoastra la sfârsitul verii cei 8 ani
de zile de activitate În Primaria Generala.

Deciziile administrative pe care urmeaza sa le iau se pot baza
fara probleme pe estimarea facuta de echipa mea.

De aici eu pot pasi Înainte stiind ce trebuie schimbat, Încerc
dupa aceasta prestatie externa a firmei de audit un "acordul fin"si
câteva detalii complete pentru ca informatia catre dumneavoastra si
catre cetatenii Bucurestiului sa fie necompromisa, la obiect.
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Structura organigramei este greoaie si subiectiva:
- exista numeroase suprapuneri de competente În conditiile

unei lipse de coordonare;
- au supravietuit structurilor anterioare directii anacronice, care

nu mai exista În nici o institutie a statului român;
- sunt mentinute directii separate pe probleme complementare,

doar pentru a nu sacrifica vreun director;
- aceasta organigrama, în aceasta forma este confirmata si

Întarita în mod frecvent de audituri externe si interne care Îndeplinesc
an de an aceleasi formalitati.

Birocratia omoara comunicarea interna si externa:
- pentru orice achizitie, care se tine În primarie, pâna la urma

functionarii unei institutii dorind totusi normalitatea, este nevoie de
tone de hârtii si semnaturi. Mi-am notat aici În paranteza pentru ca sa
se poata tine o achizitie legata de creion sau pix este nevoie de 46 de
semnaturi.

- În ceea ce priveste petitiile - poate principalul punct de
contact cu bucuresteanul - se înregistreaza de 2 ori - o data la
camera 046 si apoi din nou, la camera 058, pe condica interna - 4
ore pe zi se pierd aiurea de catre trei functionari, timp care ar putea fi
folosit la altceva

- la Registratura se primesc petitii care nu au legatura cu PMB;
o mai buna selectie ar usura activitatea interna, pentru ca o hârtie o
data intrata urmeaza un proces birocratic sinuos.

- întârzierea la peste 30 de zile de raspuns este direct pusa de
cetatean pe seama Primarului General, pe care îl considera vinovat
de lipsa de raspuns ..

- programarea audientelor la Primarul general a ajuns la cote
aberante, astfel Încât administratiile anterioare au procedat la fel,
daca un cetatean ar dori sa ma întâlneasca, i-ar veni rândul prin luna
decembrie 2013, daca nu cel mai repede la anul.

Comunicarea dintre directii este slaba, comunicarea cu alte
institutii, la fel:

- cu toate ca auditul periodic facut În PMB În ultimii ani nu
reclama o proasta comunicare interna, ba mai mult spune ca citez"
implementarea proceselor a înregistrat un progres remarcabil",
realitatile arata o comunicare deficitara între Directiile din cadrul
PMB.

- lipsa schimbului de informatii între directii, lipsa de
responsabilitate în exercitarea atributiilor de serviciu, pasarea unor



sesizari care trebuie rezolvate de PMB de la o directie la alta ar fi
doar câteva dintre formele de manifestare a acestei situatii de fapt;

- de exemplu Directia Juridic nu vrea sa preia petentii pe legea
10, sau este depasita de numarul de cereri - blocaj la relatii publice,
imagine afectata a primariei

- comunicarea si colaborarea cu alte institutii publice - este
deficitara, sunt institutii publice cu care ar trebui sa colaboram În
rezolvarea unor sesizari, uneori de urgenta si nu avem cu cine vorbi 
ori nu au serviciu de permanenta, ori nu au personal de interventie;

Salarii mici inhiba angajatii si Încurajeaza coruptia
- salariile mici si lipsa sporurilor aferente, a tichetelor de masa

si a sporului În bani pentru haine, dupa cum au alte institutii publice
mentin starea de nemultumire a angajatilor;

- neplata orelor suplimentarea - au fost situatii când unii
angajati au lucrat 96 de ore peste orele de baza Într-o luna si s-au
platit doar 32 de ore, dupa 2 luni

- lipsa acuta de personal În toate directiile se datoreaza În mare
parte stimulentului financiar nesemnificativ

Dotarea tehnica si conditiile de munca sunt depasite moral În
toate directiile

- dotarea birourilor cu computere este ramasa cu ani buni În
urma

- mobilierul si birourile În sine, depasite de timp
- conditiile de munca proaste - fara aer conditionat În

majoritatea birourilor, fara apa, fara cantina, cu spatiu putin
Directorii sunt o specie aparte În Primaria Municipiului

Bucuresti
- multi dintre ei sunt dependenti de expertiza angajatilor, fara

initiativa, fara motivatie, fara viziune, fara imaginatie
- arata adeseori lipsa de respect fata de angajati, si se produc

acte de discriminare

- deciziile se iau În multe directii fara transparenta, primele se
Împart la cina cea de taina, nu conform meritelor

- esti În carti doar atâta timp cât cel care te-a adus e important
pentru director, dupa aceea devii planta de decor

- În numeroase cazuri directorul nu recunoaste competenta, si
nici macar cuvântul competenta

- În anumite directii mi-au transmis angajatele - "trebuie sa Îi
faci favoruri, inclusiv sexuale, daca nu esti pe linie moarta pâna te
transfera" I sau, " incompetenta este reperata cu favoruri sexuale".



Sper ca nu cuvântul favoruri sexuale v-a deranjat, acesta este
adevarul.

Profesionalism si realitate sunt cuvinte fara continut În Primaria
Municipiului Bucuresti. Numeroase evenimente au esuat lamentabil
daca au fost raportate ca fiind realizari ale directiei, dam ca exemplu
oportunitati de investitii În municipiul Bucuresti, din 60 de delegatii
invitate au venit numai una, din Nicosia. Pentru noii angajati, dar si
pentru cei mai vechi, nu sunt definite responsabilitati, nu e clar ce
trebuie sa faca dupa momentul angajarii. Responsabilitatea
numeroasei directii, clar ca nu se Întâmpla nimic din ceea ce ar trebui
sa se Întâmple. Sefii de serviciu pun monopol pe documente, Îsi
rezolva problemele personale Înainte de orice altceva. Preferintele
sefului conteaza, nimic altceva, competentele sunt declarative. La
cursurile de specializare merg doar sefii, cu atât mai mult când
acestea sunt În strainatate. În colaborarea Primariei cu firmele
partenere la diverse proiecte si evenimente lipsa de profesionalism
se extinde În spatiul privat, aceste firme neparticipând decât cu
numele. Deciziile În directii se iau pe ascuns si sunt aflate de ceilalti
doar când devin aplicabile. Primaria se afla Într-o stare fizica
deplorabila. Cartea de vizita a primariei, locurile În care intra
cetateanul, toalete infecte, fara apa calda sau fara hârtie, cu geamuri
care nu se Închid, lifturile nu functioneaza de ani de zile, decât unul
singur si acela cu degetul. Nu exista un cabinet medical În primarie,
curatenia este neadecvata statutului de institutie publica În punctele
de interactiune directa cu cetateanul, iar În birouri oamenii se, .
confeseaza ca au ajuns În situatia de a urmarii si a ne ruga de
femeile de serviciu ca sa faca curatenie. Ei primesc urmatoarele
replici: vor veni la dumneavoastra colegele noastre de pe celalalt
schimb si nu mai vine nimeni.

Sunt convins stimate doamne si stimati domni ca nu va sunt
straine aceste detalii pe care le-am enumerat si vreau sa va asigur ca
mi-am Început mandatul cu dorinta de a le Îndrepta.

Dupa situatiile care poate pe unii v-au lasat reci, pentru ca nu
au legatura cu votul dumneavoastra ci tin strict de partea
administrativa nu de cea politica, as vrea sa va enumar doar vreo 15
- 20 de situatii care au legatura cu deciziile politice si care nu vreau
sa se mai repete În mandatul meu.

Iata ce spun cifrele, iata ce spune legea: achizitia unui teren În
suprafata totala de 10.000 mp cu constructii, pavilion, administratie,
grajd, anexa, depozit si cabin~"~j;6Qat:t~tpe o suprafata construita la sol
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de 1.815 mp fara a se respecta prevederile hotarârilor
dumneavoastra referitoare la Încadrarea În limitele de pret publicate
În Buletinul Corpului Expertilor Tehnici, diferenta de pret este de 40
miI. echivalenta a 1.220.000 euro aferent caruia i s-au calculat daune

interese În suma de 17.740 euro la nivelul dobânzii si eurobondurilor,
Întrucât achizitia a fost achitata din contul de Împrumuturi din emisiuni
de obligatii emise pe piata internationala de capital.

Nereguli În derularea procedurii de achizitie a proiectarii si
executiei lucrarilor la obiectivul de investitie reabilitare si
modernizare Stadionului National Lia Manoliu, cu consecinte În, ,

angajarea nelegala a cheltuielilor. A fost declarata câstigatoare o
firma inacceptabila si neconforma Întrucât pretul ofertat depaseste
valoarea fondurilor alocate cu aceasta destinatie, iar durata totala
pentru proiectare si executie o depaseste cu mult pe cea aprobata de
dumneavoastra. Totodata parametrii tehnici rezultati din proiectul
tehnic Întocmit de ofertantul câstigator al licitatiei sunt mai mici cu
28% - 59% decât cei aprobati de studiul de fezabilitate printr-o
hotarâre a dumneavoastra.

Decontarea nelegala În avans a unor cheltuieli de organizare si
santier neexecutate manopera, utilaj, transport, macarale aferente
obiectivului de investitii reabilitare si modernizare Stadionului
National, În valoare de 8.073.845 lei echivalent a 2.000.306 euro
pentru care s-au calculat foloase nerealizate aproape 65.000. 
65.100 euro. Plati nelegale, echivalent a 3 miI. de euro, plati nelegale
stimati colegi, plati nelegale echivalent a 2.000.805 catre executantul
SC X SRL, de acum Înainte ÎI voi denumi X. Veti avea toate aceste
lucruri la Îndemâna. Plati nejustificate de aproape 800.603 euro
efectuate catre SC X SRL. Aferent platilor nejustificate s-au calculat
foloase nerealizate echivalentul a 26.308 euro. Plati nejustificate, din
nou, În alt contract cu SC X SRL reprezentând 778.421 euro. Aferent
s-au calculat foloase nerealizate. Plati nejustificate de 51.000 euro la
aproape 24 de contracte. Aferent s-au calculat foloase nerealizate
echivalentul a 1.676 euro. Plati nelegale 89.000 euro, plata
nedatorata a sumei de 18.601 euro la alta parte de contracte SC X
SRL. Plata nejustificata a sumei de 341.000 de euro. Plati
nejustificate de 976.000 euro, alte contracte la SC X SRL.
NeÎnregistrarea În contabilitate a valorii unor active fixe trecute În
administrarea Primariei Municipiului Bucuresti ca urmare a OG nr.
17/2005 Satul Francez si respectiv Stadionul National Lia Manoliu.
Sesizarea Tribunalului BU9JJf~'SttS.ectia IX Contencios pentru
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stabilirea raspunderii civile delictuale si a obligatii la plata de catre
Primaria Municipiului Bucuresti dupa cum urmeaza, în schimb sunt
datorii stimati colegi: echivalentul a 1.279.000 euro reprezentând
diferenta de pret teren platita peste nivelul aprobat prin hotarârea
Consiliului General al Municipiului Bucuresti, adica s-a trecut peste
hotarârea dumneavoastra.

Toate aceste lucruri urmeaza a fi analizate în continuare si fiti
convinsi ca asa cum am promis le voi aseza pe site, dar nu înainte de
a le primi ca informare pentru ca, poate doar atunci Primarul General
va avea voie neconditionat sa se adreseze dumneavoastra
Consiliului General.

Am surprins notele din vocea unora atunci când am cerut a
probarea sa ma prezint în fata dumneavoastra cu o informare. Am
avut de ales între un raport plin de cifre, care plictiseste pe toata
lumea si între o informare facuta dumneavoastra la 20 de zile de
activitate în primarie, ea este facuta cu onestitate, restul puteti sa nu
îi gasiti nici un fel de calitate. Nu este îndreptata împotriva nimanui
prezent aici, este îndreptata împotriva golanilor si "manglitorilor",
care ani de zile si-au permis sa calce în picioare demnitatea si banii
cetatenilor. Acest lucru, va spun respectuos poarta numele de bataie
de joc si umilinta pentru cei care au tacut, nu au nici o scuza cei care
au tacut, cei care au aprobat tacit toate aceste lucruri si multe altele,
pe care va rog sa ma iertati dar în 20 de zile nu te joci cu vorbele si
nu arunci vorbe otravite pentru ca acestea de multe ori pot produce
nenorociri. As dori din tot sufletul meu sa fiti convinsi ca toate aceste
lucruri veti lua cunostinta de ele, nu pentru a ma ocupa de ceea ce s
a întâmplat în trecut ci pentru a putea sa construiesc în liniste daca
dumneavoastra ma sprijiniti.

Invit pe toti directorii din primarie, pe care am avut amabilitatea
sa nu îi nominalizez mai sus, sa îsi recunoasca responsabilitatea sau
actiunile din acest raport pe care îl fac public începând de azi, sa îsi
dea demisia. Sunt vinovati de starea în care se afla institutia aceasta
si sunt vinovati de starea în care se afla în acest moment Bucurestiul.
Începând din acest moment eu astept demisiilor lor pe biroul meu,
începând de luni voi convoca pe fiecare dintre cei pe care i-au vizat
materialul de fata si daca se fac ca nu înteleg ceea ce am prezentat
astazi, aici, cu respect pentru consilierii alesi ai Consiliului General si
pentru oamenii care muncesc în primarie, fie ca sunt sau nu
functionari publici, din respect pentru ceilalti am spus toate aceste
lucruri pe care astazi le-ati auzit aici. Consilierilor mei li s-a spus în
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aceste saptamâni ca pe X, Y sau Z nu au cum sa Îi schimbe din
functie, ca au spate. Eu le transmit În modul cel mai public ca au avut
spate. Au stat În functii pe spatele bucurestenilor, au Încalca functia
publica si nu si-au facut datoria fata de cetateni si fata de institutie, Îi
anunt pe toti acestia care au fost si pe aceea care Îi vor Înlocui si vor
fi În functiile de decizie În primarie ca suntem În secolul XXI si
Bucurestiul are un primar independent si Capitala aceasta are nevoie
de viitor, care nu coincide Întotdeauna cu parerile unora.

Doresc sa va multumesc În credinta ca nu v-am plictisit, am
dori sa subliniez cu toate acele malversatiuni ca eu cred cu tarie În
schimbarea comportamentului nostru, al tuturor În ceea ce privesc
hotarâriie importante. Stateam si ma gândeam câta dreptate avea
unul dintre consilieri, care a luat cuvântul la Început si Îmi spunea
domnule primar a-ti pasit cu stângul. As vrea sa Întelegeti stimate
coleg si stimate domnule consilier ca toata viata mea mi-am dorit sa
cuprind În scurt timp totul, am fost un prost. Când eram foarte tânar
am crezut ca În viata când voi creste si daca voi avea bani si voi avea
minte atunci voi avea totul, dupa 57 de ani domnule consilier va
comunic ca daca unii În functiile publice, cu ghilimele de rigoare, sunt
platiti ca sa faca pe nebunii, altii fac pe gratis. Va multumesc

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Va multumim, as vrea sa stiu daca mai sunt alte puncte de

vedere?

Domnul consilier qeneral Giuqula Doru
Domnule Primar General va multumim pentru aceasta pnma

prezentare a starii Primariei Municipiului Bucuresti, cred ca este
numai o prima fila care urmeaza a fi completata pe masura ce veti
avea la Îndemâna" ....am Încercat sa aflati adevarul. Din cate Înteleg
eu, acesta este numai un prim vârf al aisbergului, numai un vârf al
aisbergului pe care noi de 8 ani de zile Încercam sa-I aflam.

Domnule Primar General nu vreau sa rog colegii din staf-ul
dumneavoastra sa ia la Îndemâna toate procesele verbale ale
sedintelor din anii 2000-2008 sa vedeti de câte ori am cerut acest
raport al starii Bucurestiului. Va informez ca descarcarea de buget din
2000-2004 nu s-a putut face pentru ca nu am avut aceasta
prezentare a starii Bucurestiului si aceasta descarcare de buget s-a
facut de abia În 2005 În mod abuziv. Domnule Primar General va

informez ca prin aceasta Prim~ri~ ..au trecut mai multe controale ale
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Curtii de Conturi, nu Înteleg unde au fost acesti controlori ai Curtii de
Conturi si de ce nu si-au facut datoria. Va rog ca În acest proces de
evaluare sa avem În vedere si va stau la dispozitie cu toata
priceperea si cu toata cunostintele mele În acest domeniu, de a
sesiza organele abilitate si Împotriva celor care aveau datoria sa
verifice gestiunile Municipiului Bucuresti , patrimoniului acestuia din
afara Institutiei Primariei Capitalei si care mi-au spus ca la un
moment dat ca nu si-au facut datoria din punct de vedere al Curtii de
Conturi pentru ca au luat ca judecatori ai Curtii de Conturi decizii
politice. Am sa va dau si numele lui daca este cazul. Deci, dorim ca
acest control sa continue, sa ne lamuriti si cu privire la modul În care
s-au desfasurat ..... Iicitatiile or fi facute prin caietele de sarcini ,În care
s-au pus la dispozitie participantilor anumite prevederi care veneau
manusa pe anumite firme, adica nu ai basculante de 20 tone, nu poti
sa participi, daca ai de 24 ,esti mic, nu intri, deci cam asa s-au facut,
si dorim, daca este posibil, pe masura ce aflati În continuare adevarul
despre mafia din Primaria Capitalei sa ne-o aduceti la cunostinta. Un
alt personaj de care trebuie sa aveti grija si care se va opune În
aflarea adevarului, care l-am semnalat În anul 2002 pâna În 2008
este domnul Bold care prin refuzul de primire a atributiilor de serviciu
si taraganarea punerii vizelor de legalitate pe documentele pe care
era obligat, a adus Bucurestiul la un dezastru. Vreau sa stiu daca
acest domn Îsi va prezenta demisia sau va fi demis. Va multumesc.

Domnul consilier qeneral Nedelcu Costel
Nu laud pe nimeni, domnule Primar, domnule Presedinte de

sedinta, stimati colegi, atmosfera plina de futilitate În care a debutat
sedinta de astazi nu este deloc Întâmplatoare eu mi-am dat seama ca
În aceasta primarie este o dezordine bine organizata. Numai daca ne
uitam la aceasta sala care este total neadecvata tinerii unei sedinte
de consiliu, pâna la tratarea unui consilier de a-si tine toate hotarârile
În brate, daca nu suntem În stare sa pregatim o sedinta, macar sa
avem un dosar În care consilierul sa poata sa Îsi tina toate proiectele
de hotarâre În brate, sa poata sa le consulte, sa fie În stare sa stie ce
voteaza, atunci Înseamna ca Executivul acesta Înca nu a Înteles care
este sarcina acestei institutii - Consiliul General. Si va rog domnule
Primar sa luati act de aceste lucruri pe care vi le spun Încât Consiliul
General, comisiile sa aiba la dispozitie dosare bine Întocmite, cu
hotarâri si cu tot ceea ce este În spatele hotarârii pentru a putea
aduce În Consiliul General proiecte adevarate. Sedinta de astazi a
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fost special organizata În acest fel ca sa umbreasca exact raportul pe
care trebuia sa ÎI dati dumneavoastra.

Domnul consilier qeneral Valentin Mircea
Domnule Presedinte si stimati colegi, domnul Primar a avut un

discurs frumos, mie mi-a placut si totusi am constatat lucruri bune,
lucruri mai putin bune. Doua lucruri mai putin bune, cel putin, este
acela - primul ca Între Caragiale si Maiorescu se pare ca mai apare
un talent literar, ca si intelectual ma bucur, ca si consilier general, nu
chiar, eu sper totusi ca l-au scris consilierii si domnul Primar este un
om practic, eu ÎI stiu ca un om practic. AI doilea aspect, Îmi cer scuze
daca poate superficial nu l-am avut scris decât ce-am auzit acum, s-a
referit doar la elemente din cadrul acestei institutii, acestei cladiri. Ori
Primaria Capitalei acopera un teritoriu de 227 Km patrati, nu am auzit
nimic din ceea ce Îi doare pe bucuresteni, se pare ca este doar o
prima evaluare nu o iau ca o critica, va rog sa ma Întelegeti dar si
poate sunt lucruri adevarate acolo, nimeni nu a spus ca aici ar fi
perfect, dar de ce nu s-a spus nimic de ce se Întâmpla În afara
acestor ziduri, nu suntem egocentrici si În fine o a treia constatare
daca vreti negativa este ca aceasta campanie electorala a domnului
Oprescu continua si eu spun nu mai este cazul domnule Oprescu,
opriti-va, acum aveti de condus Capitala si spun sincer, mi-a placut
partea finala acea ca dânsul vrea sa construiasca ,ÎI vom sprijini În
acest demers cu un singur amendament domnule Primar General, nu
În liniste cum ati spus ci În transparenta. Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Va multumim. Se Înscrisese domnul Prioteasa, domnul Scarlat,

domnul Stan si doamna Draghici.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Sa stiti, iertati-ma, Îmi permiteti domnule Presedinte, ca linistea

presupune si transparenta, domnule consilier. Când stai si te relaxezi
În pat poti sa vezi si ceea ce se Întâmpla În baie.

Domnul consilier qeneral Prioteasa Doru
Eu cred ca talentul literar poate fi vazut În conceptia acestui

raport, dar domnul Primar aici a avut si un talent artistic, a citit foarte
frumos, emotionant. Ideea este ca toate datele care le-a dat acolo
sunt În raportul Curtii de ConJuri care a fost atacata de domnul fost
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viceprimar Videanu. Deci, probabil ca a fost facut raportul de cineva,
de un consilier care a copiat acasa foarte bine, în sfârsit, restul sunt
lucruri care reprezinta o celula, înseamna Primaria aceasta dintr-un
context care e România, peste tot se întâmpla la fel. Daca dânsul
reuseste, îl felicit, sa faca ceva în sensul acesta, sa schimbe
societatea româneasca, mai ales cu femeile de serviciu, acolo astept
si eu sa ia o decizie pentru ca vis-a-vis de ce se întâmpla în afara
zidurilor n-am auzit nimic.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Da, domnul Scarlat, dupa care domnul Stan, dupa care

doamna Draghici. Am retinut în ordine cum v-ati înscris.

Domnul consilier qeneral Scarlat Horia
Dragi colegi, va salut cu aceasta ocazie si daca colegul nostru

Mircea Valentin ne aducea aminte de Caragiale sa nu uitam ca tot
Caragiale spunea "vad enorm si simt monstruos". Domnule Primar,
apreciez raportul cu care ati început în fata consilierilor dar eu
personal o sa plec de aici cu o mare enigma: cine este" X"? ca
despre grupurile de interese am aflat atât de multe încât m-am
saturat ,iar poate de acum încolo îl schimbam cu "X" si probabil o sa
ne aducem aminte ca mai exista si doamna Y si domnul Z, dar cine
sunt acestia ? încotro ne îndreptam daca nu venim cu lucruri
concrete, dare si la obiect, si nu uitati: Caragiale este datorita noua,
noi, prin noi naste în fiecare clipa, În fiecare zi, pentru ca noi suntem
cei carora li se poate reprosa absolut orice gest pe care îl facem în
fata celor care ne-au votat. Daca dupa sedinta de astazi putem pleca
mândri de aici din aceasta sala, va rog frumos, dragi colegi, cei care
puteti sa plecati mândri ca ati avut o victorie, faceti-o, dar tin sa cred
ca unora dintre noi ne este rusine de circul din aceasta zi. Va
multumesc.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnule consilier, as vrea sa aveti o seara linistita, mult iubite

si stimate domnule consilier, as vrea sa aveti o seara linistita si
pentru ca dumneavoastra, pe drept cuvânt, m-ati fortat sa trec peste
discretia mea, discretie pentru ca lucrurile nu sunt înca terminate, în
acest moment când dumneavoastra ati pus aceasta întrebare si
pentru a va face fericit domnule consilier, sper din tot sufletul, este ca
în acest moment contractul numarul 20 din 1995 are deja o ora si
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jumatate de când am semnat încetarea acestui contract, rezilierea lui,
este vorba despre contractul cu DALLI. Multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Va multumesc. Urmeaza domnul Stan. Domnul Stan, va rog,

aveti cuvântul.

Domnul consilier qeneral Stan Ion
Domnule Primar General, în cazul acesta ce facem cu cardurile

care le-am primit, mai sunt valabile? Ne-au dat niste carduri astazLCa
sa fim putin seriosi pentru ca ceea ce a prezentat domnul Primar
General este o situatie care cel putin pe noi, cei care suntem mai
vechi în Consiliu ne-a preocupat în ultimii ani. V-as sugera domnule
Primar General sa încercati sa luati si sa puneti oamenii
dumneavoastra din subordine sa verifice tot ce a însemnat
concesionari de terenuri în ultimii ani si o sa vedeti ca nelegalitatea
acestor concesionari a fost atacata de noi în sedinte, exista
stenograme, au fost colegi de-ai nostri, consilieri care nu au avut
bunul simt, si nu vreau sa dau nume aici, unuia i-am recomandat
macar sa aiba bunul simt sa iasa din sala când îsi ia un teren în
Kiseleff. Noi avem aceste documente daca doriti oricând vi le punem
..., de fapt le aveti si dumneavoastra ca sunt hotarârile vechi ale
Consiliului. As vrea sa îi raspund acestui domn coleg de-al nostru
care l-a parafrazat pe Caragiale, domnul Valentin, dumneavoastra ati
spus ca domnul Oprescu a început cu Caragiale si eu as vrea sa va
spun dumneavoastra ca doua .... pai, ascultati-ma, o sa va spun pâna
la capat domnul consilier de la POL trebuie sa înteleaga, eu vin de la
sindicate si nu sunt intelectual ca si dumnealui, adica nu port costum
si cravata dar daca port si costum si cravata nu totdeauna îti arata ca
esti intelectual. Eu vin de la sindicate si cred ca ati început bine, ati
început cu aparatul de lucru propriu aici, cu Primaria unde va
desfasurati activitatea zi de zi. Daca dumneavoastra nu identificati
aici problemele si cred ca nu este de râs problemele femeilor de
serviciu care se confrunta cu lipsa obiectului de activitate si lipsa unor
conditii adecvate de munca; de asemenea am înteles ca au fost, ,

probleme care le-ati depistat si nu ati vrut sa le spuneti. Eu banuiesc
sunt mai multi X decât un singur X. Ati spus de un X acum ca ati
anulat contractul la un X,~dar banuiesc ca în materialul
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dumneavoastra sunt mai multi X. Aroganta domnilor de la PD-L care
spun ca important ce va fi afara de ziduri, ati demonstrat astazi când
nu ati vrut sa votati niciun proiect. Am sa va dau un exemplu Domnul
Primar General este doctor, si a vrut sa faca o reparatie într-o prima
faza sa acorde, pentru ca de ani de zile se tergiverseaza posibilitatea
de a da celor care vor sa îsi deschida cabinete particulare, spatiile. Si
acum câtiva ani ati facut-o când v-ati certat între dumneavoastra
domnilor, si atunci ati avut majoritate si v-ati certat între
dumneavoastra si nu ati votat-o, nu ati dat posibilitatea nici astazi sa
se voteze aceasta hotarâre, pentru ca vara trece si oamenii aveau
posibilitatea sa îsi mai amenajeze spatiile, sa faca contractele cu
Primaria, cât înseamna ca si plata. Ati aratat cât de buni sunteti ca sa
îl sprijiniti pe actualul primar. Dar eu altceva am vrut sa spun ca sa
închei, si îmi pare rau ca trebuie sa o spun, de fapt simt o anumita
dezamagire în zona asta, nu trebuie sa fim dezamagiti, bucurestenii
au vrut un primar independent, eu sunt sigur ca daca domnul
Oprescu ramânea la PSD nu câstiga pentru ca PSD-ul are doar 16
consilieri, dumneavoastra sunteti mai multi si ati facut o majoritate cu
domnul Bercali. Eu va asigur pe dumneavoastra ca peste doua trei
sedinte or sa se certe domnii de la PNG cu domnii de la PD-L pentru
ca nu pot sa coabiteze, astazi daca va uitati domnul Fuciu, nu domnul
Gâf de la PNG nu este în sala, ce o sa faceti domnilor consilieri când
o sa va lipseasca mai multi colegi, din diverse motive, ce o sa faceti
dupa aceea? Atât de "zeflemisti" ati fost încât o sa va prinda tavalugul
din urma. Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Sa stiti domnule Stan ca problemele femeilor de serviciu sunt

de râs.

Doamna consilier general Draqhici Gratiela
Eu voi fi scurta pentru ca am numai o rugaminte pe care doresc

sa o adresez cu precadere colegilor consilieri de la PD-L si de la
PNG, colegilor care au invocat cu obstinatie astazi zodia amânarilor,
au apreciat ca sub aceasta zodie functioneaza si Primarul General,
dar vad ca functioneaza la domniile lor, rugamintea este sa se uite un
pic în calendar, sa vada când este Pastele cailor, sa stabileasca
aceasta data, sa iasa sa o comunice cetatenilor pentru ca atunci
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gândesc domniile lor ca acest Consiliu va functiona si În favoarea
cetatenilor Bucurestiului. Eu sunt consilier general nou investit În
aceasta functie si sunt foarte dezamagita ca Începem În acest fel
sedintele noastre.

Domnul consilier qeneral Atanasoaie Mihai
Am considerat ca este bine sa raspund dupa o doamna nou

consilier, eu la rândul meu fiind nou consilier. Trebuie sa recunosc ca
nu stiu ce senzatie ma Încearca mai tare fericirea de a asiata la teatru
sau tristetea de a asista la o drama. Ca sa pot sa raspund colegului
meu cu care deja vad ca ma Înteleg foarte bine, am sa Îi spun ca cei
care nu au votat pentru introducerea pe ordinea de zi a celor doua
puncte nu au facut-o pentru ca nu Înteleg importanta celor doua
puncte pe ordinea de zi, au facut-o pentru ca au gasit
disfunctionalitati În procedura, o spun ca un jurist si nu ca un consilier
general. Atunci când vom Învata ca indiferent de motivul, fie el uman,
fie el social, fie el de presa sau politic, când vom trece peste
imaginea pe care vrem sa ne-o cream, trebuie sa Învatam ca sunt
anumiti pasi pe care toti cei care ne-au votat ne asteapta sa-i facem,
cred ca niciodata PD-I nu a spus ca nu este de acord cu acele puncte
de pe ordinea de zi gratuit ci am spus doar ca atunci când comisiile
vor putea lucra corect vom ajunge si vom vota ceea ce În final este
spre binele tuturor, dar numai si numai cu respectarea procedurilor si
cu lasarea poate pe mai târziu a dramelor, a teatrelor, a imaginii
publice, pentru ca, pe fond suntem veniti aici sa lucram În liniste,
dupa cum bine domnul Primar spunea, dar În liniste constructiva si
legala, nu una aparenta. Multumesc

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Daca Îmi permiteti domnul Giugula, sa spun si eu ceva. Vis-a 

vis de problema cabinetelor medicale pe care a ridicat-o domnul
Stan, domnul Stan nu ati fost la aceasta comisie, la un moment dat s
a Întrerupt vânzarea cabinetelor medicale datorita faptului ca Curtea
Constitutionala a hotarât ca legea este neconstitutionala, s-a Întors
acum, nu facem decât sa verificam inventarul pe care l-am primit
acum o ora. Vi se pare normal sa verificam 1400 de cabinete
medicale sau sa ne aruncam cu capul Înainte fara sa stim ce votam.
Stimata doamna Draghici, sunteti noua veniti la comisia de sanatate,
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cereti inventarul, informati-va ca sa nu votati o absurditate, stimata
doamna eu vreau doar sa justific pentru ca se spun multe
neadevaruri aici. Nu putem vota o hotarâre atât de importanta cum
este cea cu cabinetele medicale Înainte sa studiem ce s-a Întâmplat
cu ele, câte mai sunt câte nu mai sunt, si sa le numaram.

Domnul consilier qeneral Stan Ion
Domnule presedinte noi am spus pe parcursul celor 8 ani, ma

refer personal la mine, am cerut o inventariere a tuturor terenurilor din
Bucuresti, pentru ca ne preocupa ca sa facem mai multe statii de
salvare, si am venit În Întâmpinarea acestui proiect pentru ca de 8 ani
de zile mor oamenii pe strada, sunt doar doua statii de salvare si ar
trebui sa fie În fiecare sector câte una sa fie sase statii de salvare
plus cele douâ ca sa nu mai moara oamenii, pentru ca se Întâmpla sa
vina dupa 2-3 ore. Nu ni s-a dat niciodata posibilitatea sa stim unde
sunt acele locatii, daca Municipalitatea În patrimoniu are posibilitatea
sa ne puna la dispozitie aceste locatii. Referitor la proiectul pe care I
a propus domnul Primar General am spus o chestie normala, fara
Îndoiala si dumneavoastra aveti dreptate si colegul care a vorbit putin
mai înainte are dreptate, cele 1400 de spatii care trebuiau luate la
mâna puteam sa le votam astazi În principiu, si În proiectul de
hotarâre sa spunem Într-un articol "se vor face cu respectarea legii
daca ", dar era un prim pas si aratam ca sustinem o initiativa,
asta era ideea.

Domnul consilier general Giuqula Mihai
Va cer scuze pentru aceste Întinderi a discutiilor, Încerc sa fiu

foarte scurt, am vazut ca toata lumea e bucuroasa de teatru si de
drama, va spun ca prefer teatru si drama decât analfabetii, decât sa
scriu "v-dealu" prefer teatrul.
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Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Acestea fiind spuse declar Închisa sedinta ordinara a Consiliului

General de astazi 11 iulie 2008.
Sedinta s-a Încheiat la orele 17,40.
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